

IVE与渔护署合办主题晚宴 促进渔农业可持续发展

IVE and Agriculture, Fisheries and Conservation Department co-host themed dinner to promote sustainable development of agriculture and fisheries



IVE与渔护署合办以渔产和农作为主题的主题晚宴，由中华厨艺学院学生悉心烹调。

IVE and Agriculture, Fisheries and Conservation Department co-host themed dinner on agriculture and fisheries presented by CCI students.

IVE与渔农自然护理署（渔护署）及业界伙伴一直紧密合作，积极推动香港渔农业的可持续发展。早前，IVE与渔护署合办了《本地【渔产·农作】香江佳肴荟萃》晚宴，汇聚超过70位来自业界及学术界的专业人士，一同探讨推动本港渔农业可持续发展的方案。是次晚宴由中华厨艺学院师生悉心烹调，充分展现创意，将新鲜食材转化为美味佳馐，让各位嘉宾品尝本地优质及鲜味十足的菜肴。是次晚宴展现了VTC学生的多元才能，同时凝聚了各界力量，促进产学合作，推动行业的可持续发展。

IVE has been working closely with the Agriculture, Fisheries and Conservation Department (AFCD) and industry partners to actively promote the sustainable development of Hong Kong's agriculture and fisheries industries. Recently, IVE and AFCD jointly organised a Local Fisheries and Farming Themed Dinner gathering over 70 professionals from the industry and academia to explore solutions for sustainable development of agriculture and fisheries in Hong Kong. The dinner also showcased the creativity and culinary skills of the teachers and students from CCI, who transformed fresh ingredients into delicious dishes. Participants had the opportunity to savour high-quality and flavourful local cuisine, reflecting the diverse talents of VTC students. The banquet also served as a platform to foster collaboration between academia and industry, driving sustainable development in the field.



VTC主席戴泽棠先生感谢政府及业界对VTC的支持。VTC将继续培养更多年轻专才，带动香港渔农业可持续发展。

Mr Tony Tai, VTC Chairman, expresses gratitude to the Government and industry for their support towards VTC. He emphasises that VTC will continue to cultivate more young talents to drive the sustainable development of Hong Kong's agriculture and fisheries industries.